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Referat fra Bestyrelsesmøde den 13. marts 

Dato: 19-02-2024 

Af: Jesper Væver Jensen 

Sag/Journal nr.: 23-1-17.01.05-P35 

 
Mødedeltagere: 
 
Mødet afholdes kl 17.00-18.00 på Teams (link til mødet findes i kalenderinvitationen). 
 
Mødedeltagere: 

Forældrevalgte  
Per Gulstad 
Morten Frank 
 
 

 
 
 
 

Medarbejderrepræsentanter  
Aino Dvinge 
Tobias Wendt Jensen  
 
 

   
Fra organisationer med interesse i 
GXU 
Tue Hækkerup (Afbud) 
Eva Steensen (Afbud) 
Tina Jensen (Afbud) 
Karina Marcher (Afbud) 
Vakant 

 
 
 
 

 

Elevrepræsentanter 
Vakant 
Vakant 

 
 

Sekretærer 
Jesper Væver Jensen 
Annette Thisted  
Mia Langner  

 

 

 

 
 

Dagsorden Bemærkninger og bilag 

438 Godkendelse af dagsorden Godkendt 

439 Godkendelse af referat Godkendt 

440 Dialog med BUU 
a) Tilbagemelding fra Serdal 

Benli på bestyrelsens 
henvendelse om 
genhusningen (se bilag) 

b) Orientering om 
indsendelse af 
høringssvar vedrørende 
ændring af 
styrelsesvedtægten (se 
bilag) 

 

 
a) Serdals svar bliver taget til efteretning 
b) Høringssvaret blev godkendt 

441 Punkter til fælles 
bestyrelsesmøde den 18. april 
med Søborg skoles bestyrelse 

Morten sætter sig sammen med 
bestyrelsesformanden fra Søborg skole og sætter en 
dagsorden sammen. 
Bestyrelsen nævnte følgende emner:  
Kendte udfordringer brainstorm 
Kantinen  
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Pausetider 
Gruppearbejde i fælleslokaler, benyttelse af 
fællesarealer 
Pausetilsyn 
Personalefaciliteter 
 
 

442 Budgetudtalelse 
(se bilag) 

Jesper udarbejder en budgetudtalelse med tre 
budgetønsker: 

1) Oprettelse af et efterværnstilbud for 
heltidsundervisningselever, som de kan 
benytte efter de er udskolet som støtte 
både i forhold til gennemførelse af 
ungdomsuddannelse og et aktivt fritidsliv. 

2) Opsætning af midlertidige klasselokaler ved 
udvidelse af Heltidsundervisningen i den 
periode, hvor Søborg skole er genhuset. 

3) Udskiftning af vinduer og opsætning af 
solafskærmning. 
 

443 Ordet frit Da ansøgertallet til almen 10. klasse i det 
kommende skoleår er meget lavt (9 elever), udbad 
Jesper sig mandat fra bestyrelsen til at gå i dialog 
med forvaltningen om en omlæggelse af 10. 
klassetilbuddet. Det vil være mere relevant at 
oprette en 10. klasse i regi af Heltidsundervisningen 
og lave en driftsaftale/samarbejde med en 
erhvervsskole eller en anden kommune om et 
almen 10. klassetilbud. 
Bestyrelsen mente at det vil give god mening at 
undersøge mulighederne i dialog med forvaltningen.   

 
 
 
 


